
 

Zápis z 4. jednání kulturní komise – 15.09.2023 

 

Přítomni:  Klára Svobodová, Jana Pexová, Ivana Lammová, Milena Soukupová, Andrea 

Dubovská 

Zahájení schůzky:  v 17.00 hod, KC Beseda 

Předsedající a zapisovatelka:  Andrea Dubovská  

Body jednání: 

1. Úkoly stanovené na minulém zasedání a vyhodnocení stavu jejich plnění 

2. Vyhodnocení kulturních akcí konaných v uplynulých 2 měsících  

3. Co nás aktuálně čeká – nové úkoly 

4. Volná diskuse 

Zápis z jednání: 

1. Úkoly stanovené na minulém zasedání a stav jejich plnění 

- Došlo k řadě vylepšení technického stavu KC Beseda ze strany obce (oprava střechy, 

výmalba, oprava pódia) – Klára Svobodová 

- Josef Vokoun rezignoval ze své funkce člena kulturní komise a bude dále zodpovědný za 

vedení kroniky Klánovic 

- Anketa mezi občany na téma, co si přejí v oblasti kultury za akce apod. – občané jsou 

zcela pasivní – na zřízený email (Andrea Dubovská) nepřišla žádná odpověď, na Vivatu 

(Milena Soukupová) vzešly 3 podněty (petanque, taneční večery, burza). 

- Cyklus přednášek Ferdinanda Lefflera – organizuje Klánovická akademie (Andrea 

Dubovská, Tana le Moigne, Pavel Jankovský a Nataša Edworthy) – občanům byly v letním 

dvojčísle KZ představeny její cíle a smysl a zároveň představen její první projekt Zahrady 

s Ferdinandem Lefflerem  

- Beseda – pláž – další využití – nájemní smlouva pouze na 6 měsíců – dosud v jednání 

(Klára Svobodová) 

- Příprava cestovatelských okének (Milena Soukupová) běží, na programu KC Beseda jsou 

již první dvě vystoupení. 

- Turistická známka – z Fb příspěvku na Vivatu od občanů nevzešla žádná fotografie, kterou 

by bylo pro turistickou známku možné použít.  

 

2. Co se v kultuře v uplynulých 2 měsících událo - vyhodnocení 

- Letní měsíce byly v KC Beseda tradičně slabší, z toho srpen více. Přesto se konala řada 

akcí, KC Beseda měla otevřeno, pláž se ukazuje být velmi populární, zejména pro rodiče s 

dětmi. 

- Klánovický hudební festival se konal paralelně s Mechfestem a akcí hasičů. Bylo by 

vhodné tomuto v příštích letech předejít.   

 

3. Co nás aktuálně čeká – nové úkoly a náměty 

- vyčištění koberců a oprava odpadů v KC Beseda, výběr nového mobiliáře (Klára 

Svobodová) 
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- 1. ročník turnaje v pétanque (Milena Soukupová + Vassili le Moigne) s (finanční) 

podporou obce 

- 1. cyklus přednášek Klánovické akademie Zahrady s Ferdinandem 

- Beseda – pláž – další využití – nájemní smlouva pouze na 6 měsíců – je překážkou pro 

výraznější investici – Klára Svobodová zjistí možnosti dodatku k nájemní smlouvě. 

- Dotisk knih o Klánovicích pana Jindřicha Lukáše – bude financováno obcí 

- Zajištění fotografie pro turistickou známku – bude oslovena paní Purnoch. Financování TZ 

přislíbila obec. 

- Jana Pexová a Klára Svobodová připraví ucelený plán každoročních akcí pořádaných 

v Klánovicích, který bude přístupný občanům na stránkách obce a KC Beseda. 

- Návrh z řad občanů: 2x měsíčně pořádat u školy burzu – prodej z aut (bleší trh) pro 

klánovické občany a občany okolních obcí. O stanovisko k tomuto návrhu bude požádána 

Rada. 

- Bude obnoven Svátek sousedů. 

- Masopust (4.2.2024) bude opět podpořen obcí. 

- Klára Svobodová a Jan Pexová se setkají s kompetentní osobou na Magistrátu hl. m. 

Prahy ohledně financování kultury.  

- Náměty nad obsahem dalšího cyklu pro Klánovickou akademii – wellbeing, longevity 

apod. 

Jednání ukončeno: ve 20.30 hod. 

Zapsala:   Andrea Dubovská  


